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Aanleiding

Onder meer op de projectenlijst en in het Subsidieprogramma 2015 is aangegeven dat het 
College aan het eind van 2014 een beleidsplan aan zou bieden aan de gemeenteraad over de 
invulling en activiteiten van het Dorpscentrum Spaarndam. Het beleidsplan zou inzicht 
moeten geven over de visie van de gemeente m.b.t. het Dorpscentrum waarbij ook alle 
financieringsstromen worden benoemd. 
Op dit moment wordt er gewerkt aan een stuk waarin het standpunt van de gemeente wordt 
beschreven ten aanzien van de toekomst van het Dorpscentrum. 
Er is echter een aantal stappen dat gezet moet worden, vóórdat er een definitieve visie  wordt 
opgesteld. De toekomst van het Dorpscentrum is een onderwerp dat vraagt om een 
zorgvuldige en gedegen aanpak, en daar is meer tijd voor nodig dan voorzien.  

Stand van zaken 

Het stuk waarin de visie van de gemeente m.b.t. het Dorpscentrum komt te staan, zal naar 
verwachting niet het karakter hebben van een beleidsplan. Immers, een beleidsplan zal het 
bestuur van het Dorpscentrum zelf moeten schrijven. Het College heeft een korte notitie voor 
ogen waarin helder het standpunt en de rol van de gemeente staat beschreven. De gemeente 
vindt dat het Dorpscentrum een belangrijke maatschappelijke functie heeft voor de bewoners 
van Spaarndam, en wellicht ook voor een bredere doelgroep. Het aanbieden van activiteiten 
die aansluiten op de behoefte van de bewoners zou daarom de kern moeten zijn van het 
Dorpscentrum. Het  is aan het Dorpscentrum zelf om dit passende aanbod te realiseren. De 
gemeente kan daar wel een stimulerende rol in spelen. 
Het is van belang dat het bestuur van het Dorpscentrum meegenomen wordt in deze 
ontwikkelingen. Er vindt op korte termijn een gesprek plaats met het bestuur om de resultaten 
van de inspanningen tot nu toe te bespreken en wat het Dorpscentrum van de gemeente op dit 
moment kan verwachten en welke verwachtingen de gemeente heeft van het bestuur van het 
Dorpscentrum. 

Te nemen stappen

Er is een aantal zaken op dit moment gaande, of stappen die de komende tijd genomen moeten 
worden, voordat er een definitieve visie opgesteld kan worden.

1. Totaaloverzicht financieringsstromen
Er wordt een overzicht van alle financieringsstromen m.b.t. het Dorpscentrum opgesteld. Het 
betreft niet alleen de directe subsidie en de uitstaande geldleningen, maar ook de indirecte 
bijdragen van de gemeente aan het dorpscentrum, zoals de huur voor de spreekuurruimtes van 
het CJG, het WMO-loket en spreekuur van de wethouders, incidentele huur van ruimtes voor 
bewonersbijeenkomsten, subsidie aan de bibliotheek, et cetera. Zodoende wordt inzicht 
verkregen in wat de gemeente in totaal, direct én indirect, financieel bijdraagt aan het 
Dorpscentrum. 



2. Overleg met gemeente Haarlem over subsidiëring
De gemeente Haarlem heeft het voornemen de subsidie aan het Dorpscentrum Spaarndam te 
beëindigen per 1-1-2016.  Het bezwaar van het bestuur van het Dorpscentrum is ongegrond 
verklaard. Of dit besluit uiteindelijk ongewijzigd blijft is nog niet zeker. De gemeente 
Haarlem en de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude willen in gezamenlijk overleg 
over de toekomstige subsidiëring komen tot een goede oplossing. Dit overleg moet nog 
plaatsvinden. 

3. Gesprekken met zorginstellingen en maatschappelijke organisaties over aanbod 
activiteiten
In het licht van de decentralisaties in het sociale domein, streven we ernaar dat mensen nog 
beter gebruik maken van de algemene voorzieningen en meer kunnen participeren. Daarnaast 
zijn we als gemeente vanaf 2015 onder meer verantwoordelijk voor de maatwerkvoorziening 
Begeleiding Groep, ofwel dagbesteding (voorheen AWBZ gefinancierd) voor mensen met een 
lichamelijke of verstandelijke beperking. 
We hebben met enkele zorginstellingen oriënterende gesprekken gehad om te horen welke 
activiteiten ze aanbieden en welke mogelijkheden er zijn om dit in onze gemeente voor onze 
bewoners te organiseren. 
We denken dat er kansen liggen voor het Dorpscentrum om een centrale plek te zijn voor 
activiteiten georganiseerd door zorginstellingen of andere maatschappelijke organisaties voor 
de bewoners in onze gemeente en wellicht ook van buurgemeenten. Er zijn al enkele 
gesprekken gevoerd met zorginstellingen. We willen nog met meer instellingen in gesprek 
gaan om de mogelijkheden te verkennen. 

Vervolg
We gaan komende tijd verder aan de slag met de drie bovengenoemde stappen. De informatie 
die hieruit voortkomt nemen we mee bij het vormen van een standpunt ten aanzien van het 
Dorpscentrum en onze rol en (financiële) bijdrage daarin. 


